

International Exchange Center (Центр Международного Обмена)

Адрес: Москва, Большой Девятинский переулок, 4

Телефон: (499) 252-0067, (499) 255-4958

E-mail: info@iec.ru, moscow@iec.ru

Web Site: www.iec.ru

Группа ВКОНТАКТЕ: <http://workandtravel.vkontakte.ru/>

Форум: <http://www.iec.ru/forum1/>

УСЛУГИ:

Центр Международного Обмена начал работать с программами студенческого обмена в 1989 году. Программой Work and Travel USA ЦМО занимается с 1994 года. Центр стал первым агентством такого типа в России.

Компания предлагает более 20 программ (стажировки, волонтерские и языковые программы, Au Pair, работа в детских летних лагерях и пр.) в 35 странах, среди которых есть не только европейские, но и государства Латинской Америки, Азии, Африки, Австралии.

Work and Travel USA – это, несомненно, наша самая большая программа (более 100 000 участников с 1994 года). Студенты могут выбирать между несколькими видами программы: билет включен в стоимость / билет не включен; job offer (предложение работы) предоставляется спонсором / job offer находит сам студент.

СТОИМОСТЬ:

Work and Travel USA: от \$620 – без авиабилетов; от \$1460 – включая авиабилеты туда-обратно; \$1725 – включая авиабилеты туда-обратно, предоставляемый спонсором job offer и два дня проживания в Нью-Йорке.

Camp USA: \$500 – включая авиабилеты туда-обратно, поиск работодателя, проживание, питание.

Если посольство отказывает в визе, происходит возврат всей суммы, за исключением 50\$, которые спонсор вычитает в счет административных расходов.

СКИДКИ:

Акция «Приведи 5 друзей»: для второкурсников, пришедших с 5 друзьями, программа окажется бесплатной. Студент должен будет оплатить только стоимость авиабилета.

ЦМО регулярно проводит различные акции и конкурсы, позволяющие принять участие в программе бесплатно или получить другие скидки и призы.

ДРУГИЕ УСЛУГИ:

ЦМО встречает всех студентов, прилетающих в аэропорт JFK. Также всё лето работает бесплатная русскоязычная «горячая линия», а в стоимость любого варианта программы входит медицинская страховка с покрытием в \$50 000.

Центр предоставляет максимальную информационную поддержку – ориентационные встречи, брошюры с важной справочной информацией на английском языке, путеводитель по США с картами всех штатов.

Компания обладает самым большим форумом в мире по программе – стоит зайти, чтобы увидеть мнения людей, уже съездивших по программе. Здесь можно получить ответ на любой вопрос, относящийся не только к Work and Travel USA, но и иным программам международного обмена.

Благодаря сервису EXCHANGE! (exchange.iec.ru) ЦМО создал сообщество людей, увлеченных одной темой, где можно делиться опытом, узнавать информацию о США, объединяться с другими участниками, искать попутчиков и узнавать информацию о разных работодателях.

ЦМО помогает возвращать налоги студентам. Возвращается 100%, если вы заработаете меньше 4500\$, и около 90%, если больше.

International Exchange Center

Address: Moscow, Bolshoy Devyatinsky pereulok, 4

Phone: (499) 252-0067, (499) 255-4958

E-mail: info@iec.ru, moscow@iec.ru

Web Site: www.iec.ru

Group in VKONTAKTE: <http://workandtravel.vkontakte.ru/>

Forum: <http://www.iec.ru/forum1/>

SERVICES:

IEC, founded in 1989, was the first agency to offer Work and Travel USA in Russia in 1994.

Today IEC offers 20 programs (internships, volunteer and language programs, Au Pair, summer camp programs, etc.) in 35 countries around the world – in Europe, Asia, North and South Americas, Africa, Australia.

Work and Travel USA is by far is the most popular program among other offered programs (more than 100 000 participants since 1994). Students can choose among several Work and Travel options: ticket included/not included; job offer provided by sponsor/job offer arranged by student, etc.

FEES:

Work and Travel USA: from \$620 – without tickets; from \$1460 – including round-trip ticket; \$1725 – including round-trip ticket, job offer provided by sponsor, and two days in New York City.

Camp USA: \$500 – including round-trip ticket, job offer provided by sponsor, accommodation and full board.

If visa is refused, IEC refunds the program cost and withholds only \$50, which was charged by sponsor agency for application processing.

DISCOUNTS:

“Bring 5 friends” promo: if you're the second year participant, you can bring 5 friends into the program and you can sign up for free. Only roundtrip tickets must be purchased.

IEC regularly holds promos and contests that provide several opportunities to win a free or discounted trip.

OTHER SERVICES:

IEC staff meets all students arriving in JFK airport. Throughout the summer IEC provides 1 (800) toll free number in Russian, if students have any questions or need assistance while they are in the USA. All versions of program include a medical insurance with coverage up to \$50 000.

IEC provides full info support: being a participant of the program you will get all the brochures needed in the USA, such as guidebooks, handbooks, phrase books and maps, you will be able to attend special guidance meetings, etc.

IEC moderates the world's biggest forum on Work and Travel USA – you should visit it to see opinions of those who have already visited the USA. Here you can get answers to any your questions about Work and Travel USA and other exchange programs.

IEC online portal called ECHANGE! (exchange.iec.ru) has built up a community of the WORK AND TRAVEL PEOPLE. In Exchange! portal you can find trip-mates, read/write blogs relevant to your trip, use online chat designated only for work & travelers.

IEC can assist students to return their taxes paid while they were in US. You can get back 100% of amount, if you had earned up to 4500\$, and about 90% or less, if earned more than \$4500.